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Wreszcie KOWR piórem rzecznika prasowego odpowiedziaÅ‚ na moje pytania dotyczÄ…ce sytuacji
finansowej Stadniny Koni Janów Podlaski. A pytania te wynikaÅ‚y gÅ‚ównie z analizy sprawozdania
janowskiej spóÅ‚ki za rok 2017. Pytania i odpowiedzi przytoczÄ™ w caÅ‚oÅ›ci, aby kaÅ¼dy mógÅ‚ je
sam przeczytaÄ‡, ale trzy kwestie rozwinÄ™. Przy okazji wyjaÅ›niam skÄ…d w moich pytaniach
data 9 grudnia (2018 r.) &ndash; bo tego dnia wysÅ‚aÅ‚em pytania do KOWR. No i jeszcze jedno
&ndash; zachÄ™cam do tego, aby najpierw przeczytaÄ‡ mój poprzedni tekst pt. &bdquo;Wnioski z
lektury sprawozdania&rdquo; (9 XII 2018), gdyÅ¼ wÅ‚aÅ›ciwie ów tekst oraz pytania i odpowiedzi na
nie stanowiÄ… caÅ‚oÅ›Ä‡.

Pytania i odpowiedzi1. Czy naleÅ¼noÅ›Ä‡ ze strony SO BiaÅ‚ka MHR w wysokoÅ›ci 457 307,30 zÅ‚
zostaÅ‚a zapÅ‚acona w 2018 roku, do dnia 9 grudnia wÅ‚Ä…cznie?   NaleÅ¼noÅ›Ä‡ zostaÅ‚a
zapÅ‚acona w 2018 roku.     2. Z czego wynika (wynikaÅ‚a?) ta naleÅ¼noÅ›Ä‡? NaleÅ¼noÅ›Ä‡ ta
wynika z rozliczenia aukcji Pride of Poland oraz z tytuÅ‚u sprzedaÅ¼y koni do SO BiaÅ‚ka. 3.
Z czego wynika naleÅ¼noÅ›Ä‡ w wysokoÅ›ci 312 817,50 zÅ‚ ze strony Al Jawza Stud, która to
naleÅ¼noÅ›Ä‡ powstaÅ‚a w 2016 roku? Jest to naleÅ¼noÅ›Ä‡ z tytuÅ‚u nagród
pieniÄ™Å¼nych wygranych przez klacz PingÄ™.  4. JeÅ›li jest to naleÅ¼noÅ›Ä‡ z tytuÅ‚u
nagród pieniÄ™Å¼nych wygranych przez klacz Pinga, to proszÄ™ o informacjÄ™, czy
naleÅ¼noÅ›Ä‡ ta zostaÅ‚a zapÅ‚acona w 2018 roku, do dnia 9  grudnia wÅ‚Ä…cznie?  
NaleÅ¼noÅ›Ä‡ ta nie zostaÅ‚a zapÅ‚acona. 5. Czy na pobyt Pingi u dzierÅ¼awcy po terminie 15
II 2016 zostaÅ‚ zawarty drugi aneks do umowy dzierÅ¼awy z 2014 roku?  Na pobyt po 15.II.2016
nie zostaÅ‚ zawarty drugi aneks do umowy dzierÅ¼awy z 2014 roku. 6. JeÅ›li tak, to czy aneks
przewidywaÅ‚ dodatkowÄ… opÅ‚atÄ™ na rzecz stadniny w Janowie Podlaskim, a jeÅ›li tak &ndash;
to jakiej wysokoÅ›ci, bÄ…dÅº jakie inne korzyÅ›ci dla spóÅ‚ki przewidywaÅ‚ ów aneks? Z uwagi na
podpowiedÅº na pytanie postawione wyÅ¼ej, to pytanie pozostaje bez odpowiedzi. 7. JeÅ›li
byÅ‚ zawarty drugi aneks, to czy w nim jest zgoda na pobranie zarodka od klaczy Pinga w 2016
roku?  Z uwagi na podpowiedÅº na pytanie postawione wyÅ¼ej, to pytanie pozostaje bez
odpowiedzi. 8. Czy naleÅ¼noÅ›Ä‡ ze strony PawÅ‚a DobrzyÅ„skiego w wysokoÅ›ci 100 357,62 zÅ‚
zostaÅ‚a zapÅ‚acona w 2018 roku, do dnia 9 grudnia wÅ‚Ä…cznie?  Do dnia 09 grudnia
wÅ‚Ä…cznie zostaÅ‚a zapÅ‚acona kwota  90 517,62 zÅ‚. Kwota 9 840,00 zÅ‚ jest aktualnie
przedmiotem sporu w sÄ…dzie.  9. Z czego wynikaÅ‚a ta naleÅ¼noÅ›Ä‡?  NaleÅ¼noÅ›Ä‡ ta
wynika ze sprzedaÅ¼y klaczy Penologia oraz kwoty bÄ™dÄ…cej aktualnie przedmiotem
sporu w sÄ…dzie. 10. Czy w tej sumie jest cena (20 500 euro) za klaczkÄ™ Penologia
zakupionÄ… przez PawÅ‚a DobrzyÅ„skiego na zimowym przetargu 10 XII 2017?  Tak, w tej sumie
jest naleÅ¼noÅ›Ä‡ za klacz Penologia (20 500 Euro).  11. JeÅ›li tak, to czy prawdÄ… jest, Å¼e
klaczka Penologia zostaÅ‚a wydana nabywcy w sytuacji, kiedy pieniÄ…dze za niÄ… (86 095,25 zÅ‚
wg kursu z 10 XII 2017) nie wpÅ‚ynÄ™Å‚y na konto?  Klaczka Penologia nie zostaÅ‚a wydana
nabywcy. Klacz przebywa w Stadninie Koni Janów Podlaski. Nabywca ponosi koszty
utrzymania klaczy. 12. Czy naleÅ¼noÅ›Ä‡ ze strony Mohammed Saud Al Mualla w wysokoÅ›ci
522 195,00 zÅ‚ zostaÅ‚a zapÅ‚acona w 2018 roku, do dnia 9 grudnia wÅ‚Ä…cznie? NaleÅ¼noÅ›Ä‡
ze strony Mohammed Saud Al Mualla zostaÅ‚a zapÅ‚acona w 2018 roku. 13. Z czego wynika
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naleÅ¼noÅ›Ä‡ ze strony Mohammed Saud Al Mualla, która powstaÅ‚a w grudniu 2017 roku? 
NaleÅ¼noÅ›Ä‡ ze strony Mohammed Saud Al Mualla to naleÅ¼noÅ›ci z tytuÅ‚u sprzedaÅ¼y
ogiera Prometeusz. 14. Czy jest to czÄ™Å›Ä‡ naleÅ¼noÅ›ci ze sprzedaÅ¼y ogiera Prometeusz?
JeÅ›li tak, to czy umowa sprzedaÅ¼y og. Prometeusz przewidywaÅ‚a wpÅ‚atÄ™ naleÅ¼noÅ›ci w
ratach? Umowa sprzedaÅ¼y og. Prometeusz nie  przewidywaÅ‚a wpÅ‚at naleÅ¼noÅ›ci w
ratach. Z powaÅ¼aniemMariusz RytelRzecznik prasowy KOWRPingaPo raz kolejny
uzyskaliÅ›my informacjÄ™, Å¼e pieniÄ…dze, jakie Pinga wygraÅ‚a podczas królewskiego pokazu w
Arabii Saudyjskiej w 2016 roku (pisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie pt. &bdquo;Kilka pytaÅ„ w sprawie
Pingi&rdquo; 5 V 2016), nie wpÅ‚ynÄ™Å‚y do dziÅ› do kasy spóÅ‚ki. Teraz dowiadujemy siÄ™
dodatkowo, Å¼e na przedÅ‚uÅ¼ony pobyt Pingi u dzierÅ¼awcy nie zostaÅ‚ zawarty aneks do
umowy dzierÅ¼awy. Drugi aneks, bo byÅ‚ pierwszy. Ten pierwszy, podpisany jeszcze przez Marka
TrelÄ™, wyraÅ¼aÅ‚ zgodÄ™ na przedÅ‚uÅ¼enie dzierÅ¼awy na okres 30 IX 2015 &ndash; 15 II
2016. Z czego to przedÅ‚uÅ¼enie wynikaÅ‚o &ndash; opisaÅ‚em to szczegóÅ‚owo we wspomnianym
tekÅ›cie. Mamy wiÄ™c dwa bardzo niepokojÄ…ce fakty. Pinga zostaÅ‚a u dzierÅ¼awcy dÅ‚uÅ¼ej,
od lutego do maja 2016 roku, wróciÅ‚a do stadniny jaÅ‚owa (a wiÄ™c zostaÅ‚ stracony rok) i nie
wiadomo, co dzierÅ¼awca z niÄ… robiÅ‚ w tym czasie, bo nie byÅ‚a nigdzie wystawiana (byÅ‚a
zgÅ‚oszona na pokaz Qatar International Arabian Horse Show; 11-13 III 2016, ale ostatecznie nie
wystartowaÅ‚a). Ten przedÅ‚uÅ¼ony pobyt odbyÅ‚ siÄ™ na zasadzie zgody wyraÅ¼onej &ndash;
jak to siÄ™ potocznie mówi &ndash; na gÄ™bÄ™. Przez kogo? Prezesem byÅ‚ wówczas Marek
Skomorowski, ale tym, który naraiÅ‚ dzierÅ¼awÄ™ Pingi do saudyjskiej stadniny Aljawza (jeszcze
za Marka Treli, który zresztÄ… tego nie kryje), byÅ‚ Mateusz Leniewicz-Jaworski, wówczas
poÅ›rednik na rynku arabskim. JeÅ›li zestawiÄ‡ te dwa fakty &ndash; zgoda na przedÅ‚uÅ¼enie
pobytu &bdquo;na gÄ™bÄ™&rdquo; oraz to, Å¼e pieniÄ…dze za wygrane na pokazie, jaki miaÅ‚
miejsce 27-29 stycznia 2016 r., gdzieÅ› po drodze miÄ™dzy ArabiÄ… SaudyjskÄ… a kasÄ…
janowskiej stadniny wyparowaÅ‚y, to sprawa jest powaÅ¼na. W tej wÅ‚aÅ›nie sprawie Joanna
Mucha z PO zÅ‚oÅ¼yÅ‚a doniesienie do prokuratury o moÅ¼liwoÅ›Ä‡ popeÅ‚nienia
przestÄ™pstwa. Kto jak to, ale prokurator ma narzÄ™dzia i obowiÄ…zek to wyjaÅ›niÄ‡, a wiÄ™c
powinienem napisaÄ‡ &ndash; cierpliwie poczekajmy, bo sprawa znajdzie swój finaÅ‚, a ewentualni
winni (winny) zostanÄ… pociÄ…gniÄ™ci do odpowiedzialnoÅ›ci. Niestety, poniewaÅ¼ prokuratura
obecnie nie jest bezstronna, bo rÄ™cznie niÄ… steruje Zbigniew Ziobro, nie mogÄ™ byÄ‡ w tej
kwestii optymistÄ…. Raczej trzeba siÄ™ liczyÄ‡ z tym, Å¼e ta sprawa znajdzie finaÅ‚ dopiero po
wyborach, o ile PiS zostanie odsuniÄ™ty od wÅ‚adzy. A przy okazji, ta sprawa to kolejny dowód na
to, jak dziaÅ‚aÅ‚ nadzór wÅ‚aÅ›cicielski poprzedniczki KOWR &ndash; Agencji NieruchomoÅ›ci
Rolnych. Bardzo cenna klacz przebywa u dzierÅ¼awcy przez kolejnych kilka miesiÄ™cy bez
umowy, a co panowie z nadzoru wÅ‚aÅ›cicielskiego w ANR zrobili w tej sprawie? WyglÄ…da na to,
Å¼e poprzestali na przyjÄ™ciu tego faktu potulnie do wiadomoÅ›ci.PrometeuszKiedy zadawaÅ‚em
pytanie w sprawie naleÅ¼noÅ›ci ze strony stadniny Mohammed Saud Al Mualla, nie wiedziaÅ‚em,
Å¼e umowa na sprzedaÅ¼ Prometeusza przewidywaÅ‚a podziaÅ‚ w proporcjach 50-50% miÄ™dzy
SK Janów Podlaski a Grega Galluna, który dzierÅ¼awiÅ‚, trenowaÅ‚ i promowaÅ‚ w USA 
Prometeusza. StÄ…d moje przypuszczenie, Å¼e 522 195 zÅ‚ to pierwsza rata za syna Pianissimy. A
wiÄ™c owe 522 195 zÅ‚ wynika z przeliczenia 150 tys. dolarów, bo Prometeusz zostaÅ‚ zostaÅ‚
sprzedany za 300 tys. dolarów.DobrzyÅ„scyNie wiem, z czego wynika owa sporna suma 9 840 zÅ‚, o
którÄ… toczy siÄ™ spór sÄ…dowy miÄ™dzy janowskÄ… spóÅ‚kÄ… a PawÅ‚em DobrzyÅ„skim.
Ale wyglÄ…da na to, Å¼e syn idzie w Å›lady ojca. Przypomnijmy, Å¼e  inspiratorem odwoÅ‚ania 
Jerzego BiaÅ‚oboka byÅ‚ Jan DobrzyÅ„ski, dobry kolega Krzysztofa Jurgiela (prowadziÅ‚ jego
biuro poselskie w latach 2001-2006). A powodem byÅ‚o roszczenie pana senatora PiS w stosunku
do michaÅ‚owskiej stadniny za padÅ‚ego Åºrebaka (pisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie &bdquo;Potyczki
senatora z arabiarzami&rdquo;; 9 III 2016 i tak odsyÅ‚am po szczegóÅ‚y). WyglÄ…da wiÄ™c na to,
Å¼e panom DobrzyÅ„skim weszÅ‚o w krew sÄ…dzenie siÄ™ z paÅ„stwowymi stadninami
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hodujÄ…cymi konie czystej krwi arabskiej. Oni teÅ¼ hodujÄ… i widocznie uwaÅ¼ajÄ…, Å¼e im
siÄ™ naleÅ¼Ä… jakieÅ› szczególne przywileje. Tak jak ministrom rzÄ…du Beaty SzydÅ‚o nagrody.
 Przy okazji Penologii &ndash; jestem winien SÅ‚awomirowi Pietrzakowi sprostowanie. W
przywoÅ‚ywanym tekÅ›cie napisaÅ‚em: WyglÄ…da na to, Å¼e ówczesny prezes Stadniny Koni
Janów Podlaski wydaÅ‚ klaczkÄ™ nabywcy w sytuacji, kiedy pieniÄ…dze nie wpÅ‚ynÄ™Å‚y na
konto. Przypuszczenie to nie znalazÅ‚o potwierdzenia w faktach, a wiÄ™c prostujÄ™ i przepraszam.
Marek Szewczyk 
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